
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 2. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 303
Vil ministeren redegøre for, hvad Forsvaret har fået for de midler, der i aktstykke nr. 
162 i folketingsåret 2022-23 (2. samling) blev afsat til anskaffelse af nye patruljeskibe? 
Er pengene blevet anvendt, eller skal de anvendes, til anskaffelse af flådefartøjer til 
Søværnet og i givet fald hvilke fartøjer?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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